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1. Valg af ordstyrer og referent: 
Ordstyrer: Bettina Korsgaard 
Referent: Lotte Højgaard Kastbjerg 
 

2. Formandens beretning: 
Det er 10 år siden, at Dall Villaby støtteforeningen blev dannet 
– i efteråret 2013, og den første byfest blev afviklet i sommeren 
2014. 
Byfesten 2023 blev afviklet i slut juni i det skønneste 
sommervejr. Vi var heldige med det dejlige vejr, da vi prøvede 
at afholde en byfest uden det store telt, og i stedet for blev der 
lavet en plads mellem hoppeborgene, pølsevognen og et par 
mindre telte. I midten af pladsen havde vi placeret en barvogn.  



Det gode vejr gjorde, at det var muligt at afvikle byfesten på 
denne måde. Løsningen var valgt for at undgå, at der skulle 
bruges 14 nattevagter. Der var derfor optimale betingelser for 
at være ude under åben himmel, og pga. varmen blev det for 
lummert at afholde grisefesten i salen, så både DJ og gæsterne 
flyttede udenfor, og det blev til en stor havefest.  
Nogle medlemmer oplevede det som en skøn oase – særligt 
dem med børn. Andre gav udtryk for, at de manglede 
teltstemningen.  
Vi er i gang med at evaluere, om vi skal have telt til sommerens 
byfest. Vælges teltløsningen vil det stadig være sammen med 
barvognen, da den kan sættes ud på pladsen og ind i teltet. 
Vognen kan låses af om natten, så der er ikke behov for 
nattevagter. Vi vil sætte kameraovervågning op ved teltet. 
Samlet set var der stor tilslutning til byfesten, og vi er kommet 
ud med en pæn omsætning.  
Dette gør også, at vores frivillige arbejde bliver nemmere at 
komme igennem, da der var skøn stemning, godt humør og et 
dejligt fællesskab.  
Af andre arrangementer i 2023 har vi i november måned 
afholdte vi det traditionelle sildebord med stor hjælp fra Ole og 
Mona. Det var dejligt med stigende deltagertal i år.  
I maj måned afholdte vi sammen med Et Samlet Ferslev og 
Claus Munk et fodboldarrangement. 
I slut november afholde vi juletræsfest i Ferslevhallen, hvor der 
var over 200 deltagende til dans omkring juletræet, gløgg og 
æbleskiver og lave diverse dekorationer.  
Den store tilslutning til vores arrangementer, og at se så 
mange der vil støtte op omkring foreningen i form af 
medlemskab, økonomisk støtte fra erhvervsdrivende i 



området, fondsmidler mm gør, at vi også har haft mulighed for 
at købe nogle nye ting til foreningen i form af nye pavilloner, 
slush ice maskine mv.  
Vi har også haft mulighed for at prøve nye ting af så som 
fodboldarrangement/storskærm mv.  
Vi i bestyrelsen vil gerne takke alle vores medlemmer, 
sponsorer, tilsagn fra fonde mv. for at støtte op omkring vores 
forening.  
Vi er nu i gang med at planlægge byfesten 2024. Det er vores 
10. byfest (jubilæum), da der ikke blev afviklet et i 2020. Dette 
vil vi gerne fejre. Vi planlægger et større kagebord til at 
markere jubilæet. Samtidig arbejder vi med et foredrag, som vi 
håber mere eller mindre at kunne gøre gratis eller med en lille 
egenbetaling som tak til vores mange trofaste medlemmer og 
evt. nye medlemmer. 
Vi vil gerne kunne opretholde det høje serviceniveau, og derfor 
har vi brug for hjælpende hænder fra byen. Hjælpen kunne 
være i form af gode ideer, indspark til sponsorer eller i 
byfesten, afvikling af dagene under byfesten, uden at man 
behøver at være medlem af bestyrelsen.  
Sponsorer kunne give et tilskud til forskellige ting som fx 
teltleje, hoppeborge, DJ eller andre festlige indslag. Til 
gengæld vil sponsorerne kunne få reklame med i vores 
byfestskatalog, få reklame på byfestspladsen, få en dag 
opkaldt efter sig, få reklame på facebook og på hjemmesiden. 
 
 
Formandens beretning godkendes.  
 



3. Regnskabsaflæggelse til godkendelse og 
fremlæggelse af budget: 

Indtægter: 309.606,79 kr. 
Udgifter: 259.337,21 kr.  
Andre omkostninger: 23.128,06 kr. 
Samlet set har vi et overskud i 2023 på 27.141,52 kr. 
 
Egenkapital er på 108.003,00 kr. 
Regnskabet godkendes. 
 

 
4. Fastsættelse af kontingent for det følgende år i 

følge § 4: 
Vi ønsker at lave en stigning i årlig kontingent på 50 kr, så det 
bliver på 250 kr. for en husstand. Vi fastholder det udvidede på 
400 kr. 
Det nye kontingent godkendes. 

 
 

5. Behandling af indkomne forslag: 
Der er ikke kommet nogle indkomne forslag. 
 

 
 
 



6. Valg til bestyrelsen efter reglerne i § 7: 
Vi har følgende på valg:  

- Esther Marie Sørensen (ønsker genvalg) 
- Karin Avlskarl (ønsker genvalg)  
- Claus Munk Andersen (ønsker ikke genvalg) 
- Jesper Mejlholm (ønsker ikke genvalg) 
- Ahmed Al-Tahhan (ønsker ikke genvalg) 

 
Mads Pehrson ønsker at stille op til bestyrelsen og er valgt ind.  
Der er genvalg til Esther Marie Sørensen og Karin Avlskarl. 
Vi har pt 3 ledige pladser i bestyrelsen, så vi opfordrer kraftigt 
nærområdets borgere til at melde sig til fra den nuværende 
bestyrelse.  

 
7. Valg af revisor og revisorsuppleant: 

Revisor: Camilla Holst 
Revisorsuppleant: Bente Holst 

 
8. Evt. 

Vi vil indkalde til en ekstraordinær generalforsamling, da 
formuleringen i vores vedtægter forhindrer os i at søge fonde, 
der kan bidrage til yderligere sociale arrangementer i vores 
forening. Datoen vil blive slået op på vores hjemmeside, på 
facebook samt på skilte ind i byen.  


